
 

 

Styremøte i Vats Grendautval  

Torsdag 03.10.13 i Vindafjordhallen kl 19:30 

Desse møtte:   

  Severin Fatland 

  Steinar Sørhus 

  Karin Dyrland Frøland 

Hilde Fadnes Hølland 

Alf Egil Vaula  

Dei som ikkje kunne møte: 

Oddny Blikra 

 

 

 

Sak 1.  Vatsvassdraget 

Alf Egil fortalte om turen han hadde hatt til Danmark saman med Harald Velde frå 

Vatsvassdraget. Forsøksring frå Jæren, fylkesmann og fleire frå kommunen var også med på 

turen. Dei fekk sjå korleis danske bønder har det og dei utfordringane dei møter. Eit 

eksempel er at randsona her er på 5 meter mens i Danmark kvar EU reglar rår har dei ei 

grense på 10 meter. Dei fekk og sjå kor dårleg effekt ei randsone har når landskapet går 

oppover. Eit tiltak er å ta bort randsona der det er liten effekt.  

Tester gjort i Vatsvatnet visar at randsonar der har hatt ei god effekt for vatnet er blitt bedre. 

Du kan lese meir frå Vatsvassdraget sin tur i referat som blir lagt ut på Vatsnett.com. Alf Egil 

får referat fra Harald. 

 

Sak 2.  VH 20 års jublieum 

Karin var på siste møte 24. september. Det var satt eit tak på å selge 230 billetter. 

Karin og Severin stiller på neste møte som er 8. oktober. 

  

 

 

 



 

 

Sak 3.   Årsmøte Grendautvalet 

Det blei bestemt at årsmøte skal vær måndag 25. november.  

Oppgåver Hilde: 

 skrive årsrapport 

 invitere AF Decom 

 ta kontakt med Bjørn Morten og valgnemda 

 

Oppgåver Severin: 

 Sjekke med innmelding Brønnøysundregister 

 Snakke med kommunen ang. sykkel og gangsti  

 

Oppgåver Alf Egil: 

 Sjekke med Vatsvassdraget 

 Altibox 

 

Oppgåver Steinar: 

 Få info om E134  

 

Neste møte blir torsdag 7.11 kl 1930.  

 

 

 

For Vats Grendautval, 08.10.13 

Hilde Fadnes Hølland 

-skrivar/nestleiar- 

 


